
(i '_ r, -
i:i::' -:, ,'.- 

r:: _,

?r nti'tn')i

Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 21 .06 .2023r .

Pan
dr Marek Wojthowski
Prezydent Miasta Moclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaric6w woclawka zwracam sig z uprzejm4 prodb4 o ustavrienie
wigkszej ilosci koszy na nieczystodci wzdruz ulicy Kaliskiej od skzy2owania
ul. Kaliskiej - Planty do ulicy Dojazdowej.

Kosze na Smieci s4 podstawowym wl,posazeniem ulic. Mieszkaricy Woclawka
zgLaszai4 problem z powo<lu niewlasciwego rozlokowania koszy lub ich calkowitego braku.

Z wyrazami szaculku
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